



Blendtec HP3A

美國銷量No.1

真係碎乜都得 碎大豆得 碎芝麻咁細又得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and tiny sesames. I can blends any kinds of food.

附設25個內置攪拌程式，集多功能於一身
1500W強力摩打推動，連蕃茄皮亦輕易攪碎

真係碎乜都得 碎冰塊得 碎蕃茄皮咁靱又得 真係乜都碎得
Blends everything, ice cube and tough tomato peels. I can blends any kinds of food.

設有生機飲食調速模式，完全釋放食物精華
所用零件由美國製造，用料優質

真係碎乜都得 碎蘋果核得 碎西芹咁多渣又得 真係乜都碎得
Blends everything, apple pits and dreggy celery. I can blends any kinds of food.

全球多間大型連鎖食店採用
包括著名連鎖咖啡店

真係碎乜都得 碎杏仁得 碎椰子肉咁硬又得 真係乜都碎得
Blends everything, almond and hard cocconut meat. I can blends any kinds of food.

配備破鋼製特長專利刀片
不論食物多少，亦能攪碎

真係碎乜都得 碎牛肉得 碎麵包又得 真係乜都碎得
Blends everything, beef and bread. I can blends any kinds of food.

業界推崇，百分百信心保證

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.

真係碎乜都得 碎大豆得 碎杏仁得 真係乜都碎得
Blends everything, soy beans and almonds. I can blends any kinds of food.



The Art of Blending



Blendtec HP3A



• The one and only Digitalized Blender with easy to use 'Smart Touch' function.

• Best-selling in US, the only blender winning NRA Kitchen Innovation Awards!

• Prima choice of blending professionals, widely employed in the largest chain cafes and restaurants round the globe.

• Manufactured in US, quality assurance 25 pre-programmed cycles installed. Including grains-grinding, ice-crushing, smoothie-making in one single machine.

• Automatic speed variation prevents over-blending, retaining the food nutrients.

• BPA-Free jar guaranteed non-toxicity and durability.

• Wet & dry mills can be operated in the same jar, saving your money and storage space.

• 1500W powerful motor spins the patent stainless steel blades, crushing nuts, ice cubes and even tomato peel easily!

• Breaking fruit peel and seeds into micro pieces to release nutrients entirely, making food more absorbable to reduce the risk of food allergy.

• Powerful blending vortex drives food to blend evenly, blending small amount of food with no mixing sticks.

• Easy to clean.

• Smart and stylish design, choices on colour are available.

• Treat yourself with the dream blender which has the widest range of functions in the market!

▪ 全球唯一全數碼化生機調理機，操作簡易

▪ 唯一榮獲美國廚房革新獎(NRA)的調理機，美國銷量第一

▪ 全球多間大型連鎖食店及咖啡店採用

▪ 美國製造，信心保證

▪ 內置廿五個攪拌程式，集生機調理機、攪拌機、碎冰機等功能於一身

▪ 機器因應需要自動調速，防止食物過度攪拌，避免營養流失

▪ 攪拌杯採用 BPA-Free 物料，不會釋放任何有毒物質，並且堅固耐用

▪ 乾濕食物均可攪拌，節省儲存空間和金錢

▪ 1500W動能摩打，配合碳鋼製特長刀片，輕易打碎堅果、冰塊、蕃茄皮

▪ 打碎果皮和果核，將營養完全釋放，讓身體更易吸收，降低食物過敏風險

▪ 超強動力帶動底層食物上升，即使少量食物亦能攪碎，無需攪拌棒協助

▪ 清洗程序簡便

▪ 設計精美，多種顏色任顧客選擇

▪ 市面上功能最齊全，優質之選

我有幾好？

Make organic Fun!

